
ZÁPISNICA 

z mimoriadneho  zasadnutia Rady školy pri Súkromnom 

gymnáziu, Nám. arm. gen. L. Svobodu 16, Bardejov 
 

Termín: 15.11.2018 

Miesto konania: SG v BJ, Nám. arm. gen. L. Svobodu 16, Bardejov 

 

Na zasadnutí Rady školy sa zúčastnili: 

1. Mgr. Miriam Šmilňáková 

2. Ing. Zdenko Čižmár 

3. RNDr. Oľga Lissýová 

4. Jakub Boruv 

5. Mgr. Žaneta Biľová 

6. Mgr. Darina Selmaniová 

7. Marek Staš 

8. JUDr. Miloš Martiček 

 

Ospravedlnení: 

1. PhDr. Eva Barnová 

 

Program: 

   

1. Otvorenie mimoriadneho zasadnutia RŠ 

2. Informácia o počte pridelených žiakov do 1. ročníka v školskom roku  2019/2020 

3. Rôzne 

4. Diskusia 

5. Odôvodnenia 

6. Uznesenie 

7. Záver 

 

1. Mimoriadne zasadnutie Rady školy otvorila a prítomných privítala predsedníčka RŠ 

Mgr. Žaneta Biľová. Na toto mimoriadne zasadnutie členov  Rady školy boli pozvaní   aj 

zriaďovateľ školy Ing. Branislav Smolka a pani riaditeľka PaedDr. Renáta Tulejová. 

2. Riaditeľka školy  PaedDr. Renáta Tulejová informovala členov RŠ o rozhodnutí počtu 

tried gymnázií v Bardejove, ktoré bolo prednesené na stretnutí riaditeľov SŠ a zástupcov  

VÚC  v Prešove dňa 12. novembra 2018. Dôvod mimoriadneho zvolania RŠ pri SG v BJ bol 

ten, že v školskom roku 2019/2020 SG nebola pridelená ani jedna trieda, teda počet žiakov 0.  

3. V tomto bode programu sa členovia RŠ vyjadrovali k prednesenej informácii. 

Predsedníčka RŠ zdôraznila, že racionalizácia v školstve je potrebná, ale nie takýmto 

radikálnym spôsobom. V demokratickej spoločnosti je potrebné aj to, aby si žiak, ale aj jeho 

zákonný zástupca slobodne vybral typ školy, na ktorej bude jeho dieťa študovať. Vzhľadom 

k tomu, že na základe rozhodnutia PSK v budúcom školskom roku boli v meste Bardejov 

pridelené len 3 triedy (90 žiakov) v odbore gymnázium 7902 J, a to škole verejnej, stráca sa 



možnosť študovať v tomto odbore gymnázium 7902 J aj na škole neverejnej. Takýmto 

spôsobom sa z mesta vytratí zdravá konkurencia vo vzdelávaní. 

4. V tomto bode Mgr. Selmaniová (zástupkyňa rodičov) vyjadrila názor, že počítať 

v budúcom školskom roku len s počtom žiakov 90 študujúcich v odbore gymnázium 7902 J 

a až s počtom žiakov 61 študujúcich v odbore 7902 J 74 bilingválne štúdium je pre samotných 

žiakov 9-tych ročníkov a ich zákonných zástupcov veľmi zarážajúce, pretože daná skutočnosť 

nezodpovedá záujmu žiakov v našom meste o bilingválne štúdium až v takomto rozsahu.  

 

5. ODÔVODNENIA:  

Rada školy zvolala toto mimoriadne zasadnutie, pretože považuje za potrebné 

vyjadriť sa k danej situácii. Zároveň žiada školskú komisiu, odbor školstva  PSK 

o mimoriadne stretnutie  s jej zástupcami (najneskôr do 21.11.2018).   

RŠ pri SG v BJ chce  požiadať o zmenu rozhodnutia a prideliť Súkromnému gymnáziu 

v Bardejove v školskom roku 2019/2020 jednu triedu s počtom žiakov 25. Členov RŠ vedú  

k tomu tieto skutočnosti:  

- V tomto školskom roku 2018/19 je v Bardejove na všetkých gymnáziách v 1. ročníku 9 

tried ( z toho 2 triedy  - odbor  7902 J 74 gymnázium – bilingválne štúdium).  Návrh na 

budúci školský rok pre mesto Bardejov je: 61 žiakov v odbore  7902 J 74 gymnázium – 

bilingválne štúdium – čo je ponechané v plnom rozsahu (100%) oproti minulému 

školskému roku. V odbore gymnázium 7902 J návrh počíta iba s počtom žiakov 90, čo 

predstavuje 42,86% žiakov študujúcich v danom odbore v tomto školskom roku. Došlo 

by teda k zrušeniu až 4 tried s počtom žiakov 120, čo predstavuje 57,14% počtu žiakov 

študujúcich v danom odbore v tomto školskom roku. 

- Ďalším dôvodom je skutočnosť, že v budúcom školskom roku by až 40 % žiakov 

1. ročníka študovalo v odbore 7902 J 74 gymnázium – bilingválne štúdium, len 60 % 

žiakov v odbore gymnázium 7902 J. Daná skutočnosť nezodpovedá záujmu žiakov 

v našom meste o bilingválne štúdium a rovnako tak zručnostiam a schopnostiam žiakov 

študovať v danom odbore.  

- Škola od začiatku svojej existencie (1.9.2004) vykazuje výborné výsledky vo výchovno-

vzdelávacom procese, absolventi SG študujú na rôznych typoch VŠ, každoročne 

pristupujú na SG počas školského roka žiaci iných stredných škôl, škola umožňuje 

žiakom štúdium s individuálnymi potrebami i individuálnym študijným plánom.  

- Škola je konkurencieschopná iným gymnáziám. 

- Predsedníčka RŠ i ostatní členovia veria, že školská komisia, odbor školstva  PSK, bude 

mať záujem sa čo najskôr stretnúť a prejednať zmenu rozhodnutia, ktoré bolo prednesené 

na zasadnutí VÚC v Prešove dňa 12. novembra 2018.  

 

6. Uznesenie: 

Rada školy sa uzniesla na potrebe bezodkladného stretnutia so zástupcami 

školskej komisie (odbor školstva) PSK, rovnako tak za účasti predsedu PSK, ako 

je uvedené v bode 5. 

 



7. Predsedníčka RŠ sa všetkým prítomným poďakovala za účasť a mimoriadne 

zasadnutie RŠ ukončila.  

 

 

V Bardejove 15.11.2018                                                      zapísala: RNDr. Oľga Lissýová 

 

Príloha: prezenčná listina členov Rady školy 


